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نكته بازی

واقعابردمیخواستید؟
علی شجاعی، بازیکن پیشین پرســپولیس که این فصل پیراهن 
فولاد را به تن کرده، مقابل استقلال انگیزه زیادی برای درخشش 
داشــت و این مســئله را از همان دقایق آغازین بازی نشان داد؛ 
مخصوصا جایی که با آرش رضاوند درگیر شــد و هر دو کارت زرد 
گرفتند. اخطار زودهنگام شــاید می توانست دفاع چپ فولاد را به 
خطر بیندازد اما به هر حال شجاعی کار را اداره کرد و تا سوت پایان 
در زمین ماند. مصاحبه آخر بازی او اما خیلی جالب بود؛ جایی که 
شجاعی گفت: »از مساوی راضی نیســتیم، چون دنبال 3امتیاز 
بودیم.« برادرجان؛ تیمی که برد می خواهد باید حمله کند، شــما 
مطمئنی با 2ضربه به سمت دروازه استقلال در مقابل 20شوت تیم 
حریف دنبال برد بودید؟ فکر نمی کنی مردم مسابقه را از تلویزیون 

تماشا کرده اند؟

لااقلهدفدارپرتابکنید
بعد از آنکه گروهی از هــواداران پرســپولیس در جریان بازی با 
الدحیل به سمت زمین بطری پرتاب کردند، تماشاگران بازی فولاد 
و استقلال هم تصمیم گرفتند این سنت حسنه را ادامه بدهند. در 
نتیجه در جریان دیدار عصر شنبه دو تیم شاهد پرتاب صدها بطری 
به زمین بودیم که تنها جذابیت یک مسابقه سرد به شمار می آمد! 
نکته جالب اینجاســت برای این گروه از دوســتان زیاد هم فرقی 
نمی کرد چه کسی جلوی رویشان قرار گرفته باشد. بازیکن فولاد 
می آمد می زدند، بازیکن اســتقلال می آمد می زدند، داور می آمد 
می زدند... فقط بطری برده بودند که بزنند و زشــت بود اگر دست 
خالی به خانه برگردند! اتفاق جالب تر اما زمانی رخ داد که گزارشگر 
مســابقه در پایان بازی و زمانی که نمای هوایی از ورزشگاه پخش 

شد، جو استادیوم را »خوب« توصیف کرد. ممنون بزرگوار!

یحییدرسگرفت؟
یکی از غایبان مهم پرسپولیس در بازی با هوادار، امید عالیشاه بود. 
کاپیتان پرسپولیس که قبل از دیدار با الدحیل به دلیل مصدومیت 
از فهرست خارج شد، مقابل هوادار هم نتوانست تیمش را همراهی 
کند. یحیی گل محمدی بعد از بازی در مورد وضعیت عالیشاه گفت: 
»او امروز هم می توانســت 10دقیقه برای ما بازی کند اما ریسک 
نکردیم و به نظرم امید به دربی می رســد.« اینطور به نظر می رسد 
که بالاخره یحیی گل محمدی از تجارب قبلی اش در مورد استفاده 
شــتاب زده از بازیکنان مصدوم که منجر به تشدید آسیب دیدگی 
آنها می شد درس گرفته و این بلا را دیگر سر امید عالیشاه نیاورده 
است! پیش از این وحید امیری در 2نوبت طعم سهل انگاری یحیی 
را چشــیده بود. او اصلا جام جهانی را به همین دلیل از دست داد، 

اما امید قسر در رفت!

امیرحســین اعظمی|  علــی علیپور، مهاجــم ایرانی 
باشگاه ژیل ویســنته پرتغال، در بازی هفته بیستم فصل 
گذشــته مقابل فامالیکائو مصدوم شد؛ آسیب دیدگی زانو 
که حدود 10ماه این بازیکن را از میادین فوتبال دور کرد. 
علیپور روزهای سختی را در این مدت پشت سر گذاشت 
و سرانجام هفته گذشــته دقایقی برای تیمش به میدان 
رفت. او دقیقه87 بازی با اسپورتینگ لیسبون و در زمانی 
که تیمش با نتیجــه 3بر یک عقب بود، وارد زمین شــد 
و حالا امیدوار اســت در بازی های بعدی بیشــتر فرصت 
بازی داشــته باشــد. علیپور درخصوص دوری چندماهه 
از میادیــن فوتبال و مســائل مختلف دیگر به ســؤالات 

همشهری پاسخ داد.
 

   بعد از نزدیک به 10ماه سرانجام به میادین 
فوتبال برگشتی. حتما احساس خوبی داری؟

خب، من روزهای بسیار ســختی را پشت سر گذاشتم ولی 
در همین مدت حمایت های باشگاه و کادر فنی و همچنین 
زحمات کادر پزشکی باعث دلگرمی ام شد و انگیزه زیادی 
داشــتم که برگردم. خدا را شــکر که مقابل اسپورتینگ 
لیسبون دقایقی کوتاه بازی کردم و امیدوارم در بازی های 
بعدی فرصت بیشتری برای نشان دادن خودم داشته باشم.

   برخی تصور می کردند باشگاه ژیل ویسنته 
با توجه به اینکه فقط یک فصل دیگر با آنها قرارداد 
داشــتی، با تو قطع همکاری می کند ولی این اتفاق 

رخ نداد.
بله، قرارداد من در پایان همین فصل به اتمام خواهد رسید 
ولی باشــگاه از من حمایت کرد که این برایم ارزش زیادی 
داشت. حالا هم انگیزه زیادی دارم تا در بازی های باقیمانده 

تا جایی که امکان دارد به تیمم کمک کنم.

   در 12بازی فقط 11 امتیاز گرفته اید و در 
جدول 18 تیمی در رده سیزدهم قرار دارید. آیا این 

عملکرد ضعیفی برای تیم شما نیست؟
لیگ پرتغال واقعا سخت است ولی تلاش می کنیم تا در ادامه 
شرایط بهتری داشته باشیم. فاصله ها در جدول زیاد نیست 

و الان با تیم هفتم جدول 5امتیاز فاصله داریم. اگر دو سه برد 
بیاوریم قطعا شرایط تغییر خواهد کرد.

   برای فصل بعد چه تصمیمی داری؟
من بعد از چند ماه دوری از میادین، تازه به بازی ها برگشته ام 
و از حالا هم چیزی در مورد فصل بعد مشخص نیست. من 
دوست دارم در فوتبال اروپا بمانم چون اینجا همیشه فضای 
خوبی برای پیشرفت بازیکنان ایرانی فراهم است ولی هنوز 
نمی دانم چه اتفاقاتی در آینده رخ خواهد داد. الان فقط روی 
بازی تمرکز کرده ام و اینکه بتوانم شرایط خوبی برای خودم 

و تیمم رقم بزنم.

   قبول داری این مصدومیت باعث شد تا 
شانس رفتن به جام ملت های آســیا را هم از دست 

بدهی؟
من هنوز برای رفتن به جام ملت ها ناامید نیستم و چند بازی 
فرصت دارم تا خودم را نشان دهم. اگر عملکردم خوب باشد، 
قطعا زیرنظر کادر فنی تیم ملی قرار خواهم گرفت ولی اگر 
هم دعوت نشــدم برای تیم ملی کشــورم آرزوی موفقیت 

می کنم.

   به نظرت تیم ملی در جام ملت ها شانسی 
برای قهرمانی دارد؟

بله، چرا شانس نداشته باشیم. ما بازیکنان باکیفیت و خوبی 
داریم و کادر فنی تیم ملی هم باتجربه هستند.

   بازی های لیگ ایران را هم دنبال می کنی؟
تا جایی که فرصت داشته باشــم بازی ها و خبرها را دنبال 

می کنم.

   حتما می دانی بعد از باخت پرســپولیس 
مقابل الدحیل، چه حاشیه هایی برای این تیم ایجاد 

شد. در این خصوص چه صحبتی داری؟
فوتبال همیشه برد و باخت دارد. قرار نیست پرسپولیس همه 
بازی ها را ببرد و هر فصل قهرمان شود. پرسپولیس در این چند 
سال افتخارات زیادی کســب کرد و در فصل جاری هم جزو 

مدعیان جدی قهرمانی در لیگ است. پرسپولیس در بازی با 
الدحیل هم نمایش خوبی داشت و چند موقعیت خوب را از 
دست داد که می توان به ضربه پنالتی اشاره کرد. اگر آن پنالتی 
گل می شد الان همه نظرها فرق کرده بود. این را هم درنظر 
بگیرید که پرسپولیس در یکی دو ماه اخیر بارها با مصدومیت 
و سرماخوردگی نفراتش مواجه شــد و چند بازیکن مؤثر 
خودش را برای مدتی طولانی از دست داد. همه این اتفاقات 

ممکن است هر تیمی را با مشکل مواجه کند.

   فکر می کنی پرسپولیس دربی را ببرد؟
دربی شــرایط خاص خــودش را دارد ولــی بازیکنان 
پرسپولیس بارها برد در این بازی مهم را تجربه کرده اند. 
من به برد پرسپولیس خوش بین هستم ولی مهم این 

است که هواداران هم پشت تیم باشند.

   پرســپولیس برخلاف چند سال 
پیش که مهاجمانــی مثل تو و مهدی طارمی 
را در خط حمله داشت، حالا با بحران مهاجم 
گلزن مواجه اســت. در این خصوص چه 

صحبتی داری؟
بازی در پرسپولیس ســخت است و همیشه 
هواداران هم از مهاجمان انتظار گلزنی دارند. 
من و مهــدی زوج خوبی بودیــم، طارمی 
واقعا مهاجم فوق العاده ای است و توانایی 
خودش را بارها نشان داده است. امیدوارم 
مشکلات پرسپولیس در خط حمله هم 
برطرف شود تا مهاجمان این تیم هم گل 

بزنند و هواداران را خوشحال کنند.

   به نظر تو پرســپولیس در این 
فصل شانس قهرمانی دارد؟

شک نکنید پرسپولیس شــانس بالایی دارد. پرسپولیس 
فصل گذشــته همه جام ها را درو کرد و امسال هم با وجود 
یحیی گل محمدی، افشین پیروانی و مدیریت آقای درویش، 
می توان به موفقیت پرسپولیس و قهرمانی دوباره این تیم در 

لیگ برتر امیدوار بود.

دوستدارمدراروپابمانمدوستدارمدراروپابمانم
علی علیپور با وجود دوری 10ماهه از میادین می گوید که هنوز برای رفتن به جام ملت ها ناامید نیست


